



## Styremøte Stjørdal Golfklubb

**Møte nr:** #7-23

**Dato / Tid:** 28.02.2024 / 20.30-21.10

**Sted:** Teams

**Innkalt:** Espen Søreng, Ingrid Sæther, Albert Strand, Andrea Hjellegjerdet, Vibeke Gjønnnes, Leif Eggen, Arve Bremset

Ikke til stede: Ingrid Sæther, Arve Bremset, Andrea Hjellegjerdet

### Saksliste

1. Utnevnelse av referent. (Espen).
  - a. Espen valgt.
2. Gjennomgang aksjonsliste for Årsmøtet (Espen)
  - a. Se nedenfor aksjonsliste for årsmøte.
3. Styret besluttet at klubben skal å betale for nytt sikkerhetsnett i forbindelse med oppgraderingen av rangen. Tilbud er oversendt fra Reidar Herre pålydende 423 273,75 kr som klubben dekker. Det påpekes at driftsselskapet har investert store beløp i oppgradering av banen de siste årene og har planer med å fortsette med dette. Videre har driftsselskapet plan om å investere i trackman range til et betydelig beløp. Styret mener det er både rett og rimelig at vi som klubb også er med å investerer i videreutviklingen av banen, og ikke minst rangen som er vår viktigste treningsarena. Et nytt ballnett rundt rangen vil også være med å bidra til å øke sikkerheten for våre medlemmer, ikke minst våre minste som er flittige brukere av 6-hullsbanen.
4. Styret stiller seg positiv til å være med å støtte seniorgruppa med 100kr per medlem på medlemstrening mandager frem til sesongstart med pro Lars Martin på Trondheim Golfsenter (fra 01.mars-ish). Dog må det avklares hvor stort omfang det er snakk om og eventuelt sette en maksgrense. Avklares av styreleder med seniorkomiteleder.
5. Oppgang med Marit og Tone for hvordan disponeringen av Hull 19 blir for sesongen tas av Reidar. Styret undersøker muligheten for å få inn en kaffemaskin som seniorenene kan benytte seg av.
6. Klubbmesterskapets helg bestemmes av styret og turneringskomiteen ved Leif kommer med en innstilling.

Aksjonsliste for ting vi må få landet til Årsmøtet som skal være 21.03.2024 kl 18.00 på Hull 19.  
Ansvarlige i parentes:

Praktikaliteter:

- Sjekk tilgjengelighet Hull 19 (Eспен) - OK
- Spørre om Marit og Hull 19 lager kaffe (Eспен) - OK
- Kjøp (evt bake) noe søtt til kaffen (Vibeke)
- Høre med Øyvind Ingstad om han kan være dirigent (Eспен) – OK

Innkalling

- Senest en måned før: Send ut info (Facebook / Hjemmeside) om tidspunkt/Sted for årsmøte, samt at eventuelle saker fra medlemmer sendes til Espen Søreng på [espen.soreng88@gmail.com](mailto:espen.soreng88@gmail.com) med frist 14 dager før årsmøtet. (Arve) – OK
- Senest en uke før: Legge ut årsmeldingen på hjemmeside/facebook (Arve)

Aksjoner i årsmøte-dokumentet (fjorårets vedlagt for referanse):

4.1 Styrets og valgkomite sammensetning (Albert)

4.2 Generelt (Eспен) - OK

4.3 Styrets arbeid i års perioden (Eспен) – OK

4.4 Org. (Albert)

4.5 Medlemsutvikling (Albert)

4.6 Klubbmesterskapet (Albert og Leif)

5 Regnskap o.l (Albert) Kalle inn til møte med kontrollkomitee (Albert)

5 Kalle inn til siste gj. gang av regnskap med Reidar og Espen (Albert)

6 Inkomne forslag og saker (Eспен)

7 Medlemskontigent - sjekk om det må justeres (Albert)

8 Budsjett (Albert)

8 Sjekk hvor mye skal øremerkes juniorer (Eспен) – OK

9 Komiteer (Eспен)

10 Valgkomiteens innstilling - sørge for at de igangsetter sitt arbeid, 5 posisjoner i styret (hvorav 2 vara) og 2 i kontrollutvalget (Eспен). – OK

10.4 Styrets innstilling til valgkomite (Eспен)

11 Årsmeldinger11.1 Barn og Golf (Eспен)

11.2 Junior - Morten (Eспен)

11.3 Damekomiteen – (Vibeke)

11.4 Senior – Øivind Ingstad (Eспен)

11.5 refereres til 11.6

11.6 Turneringskomiteen (Leif)

11.7 HCP komite – Lokale regler – Stephen (Eспен)

Tema etter møtet:

- Juniorsatsning 2024 (Morten)
- Stjørdal Golf tour (Morten)
- Marshall-tjeneste (Leif)
- Reidar (Trackman range og eventuell baneutvikling) (Reidar)

Takk for godt og effektivt møte idag. Her kommer aksjonsliste for ting vi må få landet til Årsmøtet som skal være 21.03.2024 kl 18.00 på Hull 19. Ansvarlige i parentes ( )

Praktikaliteter:

- Sjekk tilgjengelighet Hull 19 (Eспен) - OK
- Spørre om Marit og Hull 19 lager kaffe (Eспен) - OK
- Kjøp (evt bake) noe søtt til kaffen (Vibeke)
- Høre med Øyvind Ingstad om han kan være dirigent, (Eспен) – OK

Innkalling

- Senest en måned før: Sende ut info (Facebook / Hjemmeside) om tidspunkt/Sted for årsmøte, samt at eventuelle saker fra medlemmer sendes til Espen Søreng på [espen.soreng88@gmail.com](mailto:espen.soreng88@gmail.com) med frist 14 dager før årsmøtet. (Arve) – OK
- Senest en uke før: Legge ut årsmeldingen på hjemmeside/facebook (Arve)

Aksjoner i årsmøte-dokumentet (fjorårets vedlagt for referanse):

4.1 Styrets og valgkomite sammensetning (Albert)

4.2 Generelt (Eспен) - OK

4.3 Styrets arbeid i årsperioden (Eспен) – OK

4.4 Org. (Albert)

4.5 Medlemsutvikling (Albert)

4.6 Klubbmesterskapet (Albert og Leif)

5 Regnskap o.l (Albert) Kalle inn til møte med kontrollkomitee (Albert) Kalle inn til siste gj. gang av regnskap med Reidar og Espen (Albert)

6 Innkomne forslag og saker (Eспен)

7 Medlemskontigent - sjekk om det må justeres (Albert)

8 Budsjett (Albert)

8 Sjekk hvor mye skal øremerkes juniorer (Eспен) – OK

9 Komiteer (Eспен)

10 Valgkomiteens innstilling - sørge for at de igangsetter sitt arbeid, 5 posisjoner i styret (hvorav 2 vara) og 2 i kontrollutvalget (Eспен). – OK

10.4 Styrets innstilling til valgkomite (Eспен)

11 Årsmeldinger11.1 Barn og Golf (Eспен)

11.2 Junior - Morten (Eспен)

11.3 Damekomiteen – (Vibeke)

11.4 Senior – Øivind Ingstad (Eспен)

11.5 refereres til 11.6

11.6 Turneringskomiteen (Leif)

11.7 HCP komite – Lokale regler – Stephen (Eспен)